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EDUCATION  BEST KIND OF INVESTMENT 

 

Investment in human resources through human development and high-

quality education is considered the best type of investment in terms of returns 

and costs.  

 Modernized states have never achieved progress without first providing 

high quality education for their people. 

Practically speaking, the concerns and goodness of society is represented 

by providing the opportunities for competition amongst the educational 

institutions, allowing each one to introduce its competitive programme, proving 

its success.  

It's not a secret that the state spends a lot of money on education; this is 

why Egypt has a tendency to make education available through private 

universities. This is regarded as a necessity, whose fruit satisfies the appetites 

of Egyptian citizens as long as they are interested in knowledge and future 

sciences enabling them to build a future career addressing their ambitions. This 

of course appeals to the common concern of society.  

 The state has the responsibility of supervising this concern. This 

responsibility is supposed to be performed efficiently and appropriately in order 

to assure that educational services include state-targeted educational content 

addressing the positives of the future.   

My point of view is that the most significant of these is the 

acknowledgement of the certificate issued by educational institutions at both the 

European and  global level.  
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This subject involves accreditation of the educational curriculums, 

professors, labs and workshops, qualified to meet the practical applications of 

these curriculums. 

With regards to the level of educational institutions, the state is supposed 

to brave the challenge and  appreciate the fact that its investment in the field of 

education is a long term one. Profit won't be realized without proving lasting 

success throughout a long period of time.  

Without a doubt, the private universities, such as the German, the French 

and the British University, who were implemented under the auspices of foreign 

countries, function according to the provisions of the scientific supervisions of 

their respected countries.  

This reflects the credibility which represents a solid background for lasting 

progress. These universities don't apply educational programmes until they 

have proven to be successful.   

They don't even function without the supervision of the Egyptian ministry of 

Higher Education and the Supreme Council of Universities, whose 

responsibilities include activating both the mechanisms of accreditation for  

these universities and supervising the role they play. This is in addition to the 

accreditation of their respected qualifications.  

 

 

* Translated from Arabic Original 
  Source: Mayo Magazine 9/6/2003 
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Die Ausbildung ist die beste Investition 

 

von Dr. Nader Riad 

Die Investition in den Menschen durch die menschliche Entwicklung und 

die vorzügliche Ausbildung gilt als die beste Investition bezüglich der Kosten 

und des Gewinns. Die entwickelten Länder konnten sich nur durch die 

Bereitstellung einer herausragenden Ausbildung für ihre Jugendlichen 

entwickeln.  

Auf praktischer Ebene ist es den Interessen der Gesellschaft dienend, den 

anderen Ausbildungsinstitutionen die Möglichkeit zu geben, mit den 

bestehenden Ausbildungsinstitutionen zu konkurrieren. Jede soll ihr Programm 

erklären, dann wird der Erfolg der Institiution durch die Qualität bestimmt. Es ist 

nicht geheim, dass die Ausbildung viel kostet. Deshalb ist es erforderlich, dass 

die Regierung sich an den privaten Universitäten orientiert. Die Ergebnisse 

dieser Orientierung werden dem ägyptischen Bürger dienen, der um ein gutes 

Wissen und gute Kenntnisse bemüht ist, um seine berufliche Laufbahn gemäß 

seinen Bestrebungen zu gestalten, was wiederum dem Gemeinwohl dient. 

In diesem Bereich übernimmt der Staat eine Aufsichtsfunktion, die er 

effizient erfüllen soll, sicher zu stellen, dass die angebotene Ausbildung den 

Zielen des Staats entspricht und mit den zukünftigen Entwicklungen Schritt hält. 

Eine der positiven Seiten ist meiner Meinung nach die internationale und 

europäische Anerkennung der von diesen Institutionen ausgegeben Zeugnisse. 

Dies setzt die Genehmigung der Ausbildungsprogramme und der Lehrer 



2/2 

voraus. Hinzu kommt auch die Genehmigung der Labore und der 

Ausbildungsstätten, welche für die Praktika der Fächer notwendig sind.  

Die Ausbildungsinstitutionen sollen diese Herausforderung akzeptieren. 

Sie sollen auch wissen, dass die Investition im Bereich der Ausbildung eine 

langfristige Investition ist, die Gewinne einbringt, aber nur durch den 

kontinuierlichen Erfolg über lange Jahre.  

Ohne Zweifel erfüllen die privaten Universitäten, die von den Ausländern 

gegründet werden, wie die britische, deutsche und französische Universität, die 

Standards der wissenschaftlichen Aufsicht dieser Länder, was die 

Glaubwürdigkeit dieser Universitäten bestätigt. Auch das ängyptische 

Ministerium für die Höhere Ausbildung und der Höhere Rat für Universitäten 

sollen den Mechanismus für die Genehmigung dieser Universitäten und die 

Funktion dieser Universitäten in der Genehmigung ihrer Zeugnisse erweitern. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

*Übersetzt aus dem arabischen Original 
Quelle: Das ägyptische Tagesblatt „Maio Zeitung“ am 09.06.2003 
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